

EDITOR

Yeni fikirlere, arařtırmalara ve akademik yazılara kucak aan, uluslararası nitelięe sahip dergimizin ilk sayısından herkese merhaba!

“İnsanın en büyük sermayesi, bilgisidir” felsefesiyle yola ıktık. Arařtırmaya, yenilięe ve bilimsel geliřmelere önem veren kiřileri, bilgilerini toplumla paylařmak isteyenlerle buluřturmak amacıyla yayın hayatına bařlamak istedik.

Derginin adını neden Yeni Fikir diye koyduęumuza gelince; herkesi etrafında toplayan, anlamlı, ilerlemeye aık ve derginin amacını yansıtan bir isim olduęunda karar kıldık.

İki ayda bir sizlerle buluřacak olan dergimiz, geleneksel dergicilik yapısının dıřına ıkarak, uluslararası misyonuyla üç (Türke, İngilizce, Almanca), ihtiyaa göre ise daha fazla dile, kültüre, sanata, bilime hizmet etmeyi amalamaktadır. Dergimizin yayın ve yazım ilkeleri doęrultusunda, tarih, edebiyat, arkeoloji, sanat tarihi, sosyoloji, felsefe, kimya, matematik, iktisat, tıp ile diđer dallarda yerli-yabancı yazar ve akademisyenlerin topluma faydalı olacak, fikir ve bilim hayatına yeni kazanımlar sunacak teorilerini bulacakız. Uluslararası nitelięinden dolayı yayınıımız, yurt ii ve dıřındaki konsolosluklara, büyükelliklere, üniversitelerin ilgili bölümlerine, yabancı kültür merkezleri, vakıflara ve Türkiye, Amerika ve Avrupa’daki düşünce kuruluşlarına da iletilecektir.

İlk sayımızda; Denizli’deki KOBİ’ler üzerindeki arařtırması ile stratejik yönetimin önemini bizlere aktaran Yrd.Do.Dr. Celalettin SERİNKAN’ın “Denizli KOBİ’lerinin Stratejik Yönetim Uygulamaları Üzerine Bazı Deęerlendirmeler” isimli makalesi; Bizans ve Osmanlı İmparatorluklarına bařkentlik yapan İstanbul’un Hali’inin mitolojik çağlardan bařlayarak tarihsel gemiřini kaleme alan dostumuz Sanat Tarihcisi Süleyman Faruk GÖNCÜOĐLU’nun “İstanbul’un Altın Boynuz’u Hali” bařlıklı yazısı; “kendi deęerlerimize sahip ıkıp, birlik ve beraberlik iinde kenetlenerek yařamalıyız ve bu řekilde globalleřmeliyiz” diyen Sayın Mesut MEZKİT’in “Mahalli Düşünüp; Cihanşümül (Global) Hareket Etmek”, bařlıklı makalesi; Almanya’da Türk vatandařı olarak yařayan ve orada yařamını sürdüren diđer vatandaşlarımızın kimlik bunalmını bir genç gözüyle irdeleyerek bizlere yansıtmayı isteyen Ayşegül Şahin’in “Ben Kimim? Türk mü Alman mı?” isimli yazısı; Ulu Önderimiz Atatürk’e ve Köy Enstitülerine farklı bir bakış aısı getiren İzmir Goethe Enstitüsü Müdürü Sayın Yrd. Do. Dr. Hans Werner SCHMİDT’in “Bir Alman Olarak Benim Gözümde Atatürk” bařlıklı yazısı; saęlıklı yařamayı tercih edenler iin 2200 yıllık saęlık ieceği olan Kombuçay’ın Türkiye’deki ilk tescilli üreticisi Murat Seluk’la gerekleřtirilen söyleři; Sayın Prof.Dr. Duran NEMUTLU’nun çevirisiyle bir dünya klasięi olan “ıplak Ayaklı Kız” řiiri yer almaktadır. Yazarlarımızın büyük emekler vererek oluřturduęu alışmaların tamamını eminiz ki bir solukta okuyacak ve beęeneceksiniz.

Ömürlerini emeęe ve bilime adanmış hakem kurulumuza, yabancı dil komisyonu üye ve başkanlarımızı, yayın kurulumuza, dergi ekibimize, yazarlarımıza, dostlarımıza, bizlerden desteklerini esigemedikleri ve yanımızda yer aldıkları iin teřekkür ediyor, yeni fikirleri, arařtırma ve akademik yazıları kucaklayan ikinci sayımızda buluřmayı diliyoruz. Nice Yeni Fikirlerle...

Rabia akı (Yayın Koordinatörü / Yazı İřleri Müdürü)

From the first edition of our journal which has international qualifications and receives New ideas, researches and academical writings with open arms, Hello everyone!

We have started out with the philosophy ‘Best wealth of a human being is Knowledge’. Aiming to bring personalities together - who pay attach importance to researches, innovations and scientific accretions and willing to share their knowledge and experiences with public, we wished to start our publication life. When it is concern that why we have put our journal’s name as Yeni Fikir; we decided on that it is a name which reflects the journal’s name as bringing everyone around itself, meaningful, open for progress.

Exceeding the journalism structures, Our journal -which will be meeting you in every other two months- aims to serve in three languages - German, Turkish, English- and if needed more, for culture, arts and science. Through our journal’s publication principles, you will find theories of native-foreign authors and academicians- which will be beneficial for society and offer new profits- written in branches ; History, Literature, Archaeology, Arts, History, Sociology, Philosophy, Chemistry, Mathematics, Economics, Medicine and other branches. Because of it’s international feature, our broadcast will be delivered to embassies, consulates, related departments of universities, foreign culture centres and social institutions.

In our first edition; There takes place; An article of Ass.Prof.Dr.Celalettin SERİNKAN- who informed us the importance of strategical administration with his researches on SME’s (small and medium size enterprise) in Denizli- titled as ‘Some Evaluations on Strategical Administration Applications of SME’s In Denizli’ ; Golden Horn of İstanbul: Hali; the scriptwork of our friend Arts Historian Suleyman Faruk GONCUOGLU who wrote, starting from mythological ages, the historical past of Hali of İstanbul which served as capital for both The Ottoman Empire and The Byzantines; The article titled ‘Think Local Act Global’ of Mesut MEZKIT who says that we should live as clapped together by claiming our values, and should be globalized in such manner. Writing titled ‘What Is My Identity: A Turk or A German?’ Of Aysegul Sahin who wishes to reflect us the identity depressions of Turks living in Germany, by scrutinizing from the viewpoint of a young; writig of İzmir Goethe Insitute Headmaster Ass.Proff.Dr Hans Werner SCHMİDT who has brought a new viewpoint to Great Leader ATATURK and Village Institutes : ‘ATATURK From My point of view As A German’; A Reportage with Murat SELCUK the first registered producer of Kombucay-a 2200 years old health drink in Turkey; A world classic poem ‘Bare Feet Girl’ by the translation of Proffessor.DR. Duran NEMUTLU. We are sure that you will read in a breath and appreciate all of the Works that of authors who laboured much to form .

I thank the arbitrator committee who devoted their life to labour and education, foreign language committee masters and members, our crew, authors, friends, for they didn’t grudge their supports form us and take part aside us, and wish to meet you with our following edition cuddling new ideas, investigations and academical writings. Wishing For Many ‘New Ideas’...

Rabia akı (Coordinator)

Herzlich willkommen zu unserer ersten Ausgabe von unserem Magazin, welches neue Ideen, Forschungs und Akademische Artikel beinhaltet und internationale Eigenschaft hat.

Wir sind von der Philosophie ‘Das grösste Reichtum des Menschen ist sein Wissen.’ ausgegangen. Mit dem Ziel, die Personen die Wert auf Forschung, Innovation und wissenschaftlichen Entwicklungen legen, mit denen die ihr Wissen mit der Öffentlichkeit teilen wollen zusammen zu bringen, haben wir mit der Veröffentlichung gestartet. Kommen wir zu dem Grund wieso wir dieses Magazin Yeni Fikir (Neues Idee) benannt haben; wir waren der Ansicht, dass dieser Name für den, alle um sich sammelnden, sinnvollen, sich weiter bewegendem und diesen Zweck erfüllenden Magazin äußerst angemessen sei.

Dieser Magazin der sich alle zwei Monate mit ihnen treffen wird, bezweckt von seiner traditionellen Journalistischen Struktur abzuscheiden und mit seiner internationalem Mission in drei (Türkisch, Englisch, Deutsch), bei bedarf auch in weiteren Sprachen, der Kultur, Kunst, Wissenschaft zu dienen. Mit Einklang der Verlags- und Schreibungs-Grundsätze, können sie in unserem Magazin dem Gesellscheft nützlichen Theorien von Inländischen-Ausländischen Autoren und Akademiker der Geschichtlichen, Literarischen, Archäologischen, Kunstgeschichtlichen, Soziologischen, Philosophischen, Chemie, Mathematischen, Wirtschaftlichen, Medizinischen und weiteren Branchen finden, welche dem Idee und Wissenschaftlichem Existenz neue Leistungen bieten. Unser Magazin wird wegen seinem internationalen Charakter, auch an Konsulate im In-/Ausland, Botschaften, betroffenen Abteilungen der Universitäten, auswertigen Kultur-Zentren und Stiftungen weitergeleitet.

Unsere erste veröffentlichung beinhaltet; den Beitrag ‘Einige Bewertungen über das Strategische Management anwendungen über KMU’s

in Denizli’ von Asst.Assoc.Dr. Celalettin SERİNKAN, der uns den Relevanz der strategischen Management welches er über KMU’s in Denizli geforscht hat, weiterleitet; den Aufsatz ‘Hali; Das Goldene Horn von İstanbul’ vom Kunsthistoriker Süleyman Faruk GÖNCÜOĐLU der Istanbul Goldenes Horns, der das Hauptstadt vom Byzantinischen und Osmanischen Reich war, historischen Hintergrund, beginnend mit der mythologischen Geschichte aufnahm; den Artikel ‘Lokal denken; Global handeln’ vom ehrenwerten Mesut MEZKİT, der sagt: “Wir müssen unsere eigenen Werte fordern, in Einheit und Zusammenheit uns zueinander klammernd leben”; den Aufsatz ‘Wer bin ich? Türkin oder Deutsche?’ von Ayşegül ŞAHİN, die uns die Identitätskrise, der in Deutschland lebenden Türkischen Staatsbürgern und der anderen mit Türkischem Herkunft, wiedergeben will; den Artikel ‘Atatürk aus meiner Deutschen sicht’ von dem Leitenden der Goethe Institut in İzmir, Herrn Asst.Assoc.Dr. Hans Werner SCHMİDT der eine andere Perspektive zu unserem Nation-Führer Atatürk und den Dorf-Instituten bringt; einen Interview mit Murat Seluk, dem registrierten Hersteller von Türkei’s erstem ‘Kombuçay’, unser 2200 Jahre altes Gesundheitsgetränk; für die die gerne Gesund leben; den von Prof. Dr. Duran NEMUTLU übersetzten Weltklassiker-Poesie ‘Das Barfüßige Mädchen’. Wir sind uns sicher, dass sie diese Studien, die die Autoren mit großem Aufwand erstellt haben in einem Atemzug lesen und anerkennen werden.

Wir danken unserem Schiedsgericht die ihr Leben der Anstrengung und dem Wissenschaft geloben, unseren Vorsitzenden und Mitglieder der Fremdsprachen Kommission, den Editoren, der Magazin-Team, den Autoren, unseren Freunden, weil sie uns unterstützten und zu uns hielten; wir wünschen uns sie in unserer zweiten Ausgabe mit neuen Ideen, Forschungen und Akademischen Berichten wieder zu treffen. Bis Neuen und Ideen...

Rabia akı (Coordinator)